
Trondrudmarka Velforening
Årsmøte 24. februar 2024



Agenda
1. Godkjennelse av innkalling og saksliste

2. Valg av dirigent og referent 

3. Behandling av årsmelding
• Orientering om dugnader
• Orientering om løypenekt saken
• Diverse aktiviteter

4. Behandling av regnskap

5. Behandling av innkomne forslag 
• Ingen forslag til saker mottatt

6. Fastsettelse av kontingent for 2025

7. Valg

8. Eventuelt
• Frivillige til påskeskirennet



Årsmelding for 2023

Styret i Trondrudmarka Velforening har i perioden bestått av: 

• Rolf Marthinusen (styreleder)

• Erik Lunde (kasserer)

• Ellen Blaauw Nordal

• Erik Wøllo

• Tom Simonsen

• Anne Trehjørningen

Styret har for det meste hatt kommunikasjon i form av digitale møter, telefon og  mailutveksling.



Årsmelding forts.

Preparering av skiløypene

Ny avtale for løypepreparering

Preparering av våre skiløyper er velforeningens hovedaktivitet. Avtalen med Helge Holm gikk ut etter sesongen 

22/23 og ny avtale har blitt inngått, i første omgang frem til ut sesongen 2028/2029. 

Løypenekt

Grunneierlagene Nes Sørmark SA og Brynhildstjern SA innførte nekt for maskinpreparerte løyper over 

grunneierlagenes eiendom. Spesielt løypene rundt Tverrlia/Natten ble berørt, men også for Trundrudmarka ble 

løypene oppe på fjellet berørt. Spesielt ble det konsekvenser etter at det sent på høsten ble kjent at 

Brynhildstjern SA også innførte nekt for Hallingdalsløypa (Nes Sørmark SA hadde tidligere gitt dispensasjon for 

den løypa). 

For å bøte på situasjonen ble løypenettet lagt noe om oppe på fjellet og en ny løype mellom Båtstjernlia og 

løypen fra Liaset ble etablert. Også her var det dugnad på rydding av løypetraseen. En stor takk til velvillige 

grunneiere og dugnadsgjenget.



Status for løypene våre
I Årsmøtet i 2023 informerte vi:

Nes Sørmark SA hadde innført 
løypenekt fra sesongen 23/24. 
Berørte løyper merket med et rødt 
kryss. 

Det ble dessverre ingen løsning i 
2023.

Hallingddalsløypa Sør hadde fått 
dispensasjon og skulle holdes åpen 
«inntil videre»

Høsten 2023 innførte også 
Brynhildstjern SA løypenekt. Da ble 
også Hallingdalsløypa stengt.



Trommenatten krysset

Trommenatten syd krysset

Øyvatn krysset

Kringlevann krysset

Kvasshøgdkrysset

Bøgaset

Løyper som ikke er berørt 
av løypenekt

Nye eller omlagte løyper

Sperrede løyper

Trondrudmarka Velforening

Kulusetbekken

Venelikrysset

Gurilikrysset

Fledinkrysset

Nordre ormevann krysset

Alternative løyper 
ble etablert

GPS punkt
N 60´28,61
Ø   8´97,119

Løypenettet var da i 
utgangspuntet som 
vist på kartet



Bøgaset

Kulusetbekken

Venelikrysset

Fledinkrysset

Nordre ormevann krysset

Godt samarbeid 
med Nes Fjellheim 
Løypelag

Gurilikrysset

Kvasshøgdkrysset

Trommenatten krysset

Trommenatten syd krysset

Øyvatn krysset

Kringlevann krysset

Løyper som ikke er berørt 
av løypenekt

Nye eller omlagte løyper

Trondrudmarka Velforening

Nes Fjellheim Løypelag

Løyper som ikke er berørt 
av løypenekt

GPS punkt
N 60´28,61
Ø   8´97,119



15 minutter
for

kommentarer og diskusjon

Velforeningen er ikke direkte involvert i konflikten og mener den må løses i en 

dialog mellom grunneierne, Nesbyen kommune og utbyggerne. 

Nesbyen kommune tok initiativ til orienteringsmøte 31. mars hvor Nes Sørmark 

SA v/Knut Rukke informerte. 

Etter kommunevalget har nyvalgt ordfører gjentatte ganger uttalt at kommunen 

ikke ønsker å involvere seg og vil forholde seg nøytralt



Årsmelding forts.

Preparering av skiløypene

Løypekvalitet
Helge Holm har preparert skiløypene i 2023. Løypene har som vanlig jevnt over hatt 
god kvalitet og det er mottatt mange gode tilbakemeldinger. Men i desember kom 
det en del klager, spesielt for løypene lengst oppe på fjellet. Velforeningen har tatt 
tilbakemeldingene og tiltak er diskutert. 

Så skal det legges til at de fleste klagene viste seg å ha sin årsak i at applikasjonen 
www.skisporet.no ikke fungerte som den skulle. Firmaet som står bak rapporterte 
om store problemer med oppdatering om løypestatus. Det skyldtes både dårlig 
kapasitet på servere, mangel på folk til å drifte plattformen og at den nylanserte
app’en for smarttelefonene ikke fungerte tilfredsstillende. En forbedret versjon 
(4.3.0) ble lansert i midten av januar 2024.



Årsmelding forts.
Dugnader 

• Velforeningen startet i 2021 et prosjekt for å utbedre kloppene på våre turstier. Flere var i dårlig 

forfatning, noen manglet og ny aktivitet fra syklister medførte også at bløte myrområder fikk stygge 

sår. Prosjektet ble (så godt som) sluttført i 2023 med ferdigstilling av klopper i områdene mellom 

Trommenatten og Øyvatn, mellom Backervegen og Trommenatten og mellom Bardalshytta og 

Åkrefjellet. 

• Det har siden årsmøtet i 2020 vært jobbet med å få bygd en bru over to bekker ved foten av Åkrefjell. 

Dette for at løypemaskinen skal kunne kjøre trygt. Muligheten kom når høyspentlinja mellom 

Nystølen og Bøgaset ble fjernet. Velforeningen fikk overta åtte av disse store stolpene, noe som ble et 

bra fundament for bruene. Bruene ble bygd på dugnad høsten 2023.

• Naturstien fra Kuluset toppen og ned mot Trollsetlie og videre oppover toppen bak Trollsetlie har blitt 

oppgradert og fornyet. Det er 8 poster med spørsmål og 3 poster med fakta. Tema er bærekraft og 

miljøvern for barn. På toppen bak Trollsetlie er det også satt opp 2 krakker, for pause og for å nyte 

utsikten. Det er skiltet både fra Kuluset toppen og fra øverste veien som går til høyre på Trollsetlie. 



Nye klopper – et «lite kraftttak» i 2021 - 2023

Arbeidet med opprusting av klopper på populære stier startet i 2021 og ble videreført i 2022 og 2023. De 
våte områdene på stien mellom Trommenatten og Øyvatn, mellom Backervegen og Trommenatten og 
mellom Bardalshytta og Åkrefjellet har fått en betydelig forbedring.



Ny bro ved foten av Åkrefjell

Ny bro over bekken ved foten av Åkrefjell ble vedtatt på Årsmøtet i 2020.

Anledningen kom da høyspentlinja mellom Bøgaset og Nystølen ble revet. Velforeningen fikk overta 8 av 
stolpene som ble et bra underlag for disse broene.



Naturstien fra Kuluset toppen mot Trollsetlie ble oppgradert

Naturstien fra Kuluset toppen og ned mot Trollsetlie, videre oppover toppen bak Trollsetlie ble oppgradert og fornyet . 

• Det er 8 poster med spørsmål og 3 poster med fakta. Tema er bærekraft og miljøvern for barn. 

• På toppen bak Trollsetlie er det også satt opp 2 benker, for pause og for å nyte utsikten



Ny (alternativ) løype mellom Båtstjern og Liaset

En ny skiløype ble ryddet mellom Båtstjernlia og løypa som kommer opp 
fra Liaset



En stor takk til initiativtakere, deltakere, velvillige grunneiere og alle andre som har bidratt i 2023



Årsmelding forts.
Gang- og sykkelsti mellom Nystølkroken og Kuluset

På Årsmøtet i 2023 ble det vedtatt å etablere en gang- og sykkelsti mellom Nystølkroken og Kuluset. Stien ble ferdig prosjektert 
gjennom sommeren 2023 og planen var at den skulle bygges før vinteren. Men pga. ekstremværet «Hans» måtte byggestart utsettes 
til 2024.

Prosjektet vil koste ca 470.000 kr. Det er avtalt at Nesfjellet AS og Velforeningen vil dekke 50% hver. Velforeningens andel, ca. 235’ kr., 
vil bli dekket opp av oppspart egenkapital.

Diverse aktiviteter
• Hjertestarter ble anskaffet i 2022 og fikk i 2023 sin endelige plassering utenfor inngangsdøren til Nystølkroken

• Det har vært jobbet med å få etablert en Freesbe bane på vollen sør for Nystølkroken. Banen ble planlagt og utstyret ble kjøpt 

inn. Vil bli montert i 2024

• På årsmøter har det tidligere kommet ønske om flere poster for «Stolpejakten» i Trondrudmarka. Dette har blitt spilt inn til 

Nesbyen idrettslag. I 2023 gav velforeningen en økonomisk støtte til dette arbeidet og antall poster ble økt. Kartet over poster bli 

hvert år lagt ut på www.visitnesbyen.no/no/stolpejakten/

Økonomi
Foreningens inntekter ble i 2023 omtrent de samme som for fjoråret. Også antall betalende hytter ble omtrent det samme. Det var i 
2023 registrert 386 betalende hytter som gir en betalingsgrad på 76%, en liten oppgang fra året før (75%).

Inntektene i regnskapet viser et overskudd på kr 46.361. Økonomien vurderes nå som god.



Regnskap

Note
• Tilskudd til løypekjøring økte fra 2022 pga. nytt bidrag fra Sparebankstiftelsen Hallingdal 



Regnskap forts.

Note
• «Reklamekostnad» er for GPS på løypetråkker 



Regnskap forts.



Fastsettelse av årskontingenten fra 2024

Styret foreslår å øke årskontingenten (fra 2025) fra kr. 1.150 til kr. 1.300 pr. hytte.  

Økningen er hovedsakelig begrunnet med generell kostnadsøkning i Norge.

Det bemerkes at det er mange usikre faktorer i budsjettoverslaget. Det er antatt:

• En marginal økning i antall hytter fra 2023

• Uendret betalingsgrad fra nivået i 2023

• Uendret støtte fra Nesbyen kommune, Sparebankstiftelsen Hallingdal, Maxbo m.m.

• Samme løypelengde som i 2023

Med disse forutsetningene er det anslått at det vil bli et lite overskudd i 2025 på omkring kr. 
30.000.



Valg
Styreleder Rolf Marthinusen, styremedlem Ellen Blaauw Nordal og styremedlem Erik Wøllo er på valg i år. Revisorer og medlemmer av 
valgkomiteen velges årlig (for ett år om gangen). 

Valgkomiteens innstilling pr. 12. februar 2024:

Styreleder (Rolf Marthinusen) og revisor Harald Nordberg ønsket ikke å ta gjenvalg.

En enstemmig valgkomité har gitt følgende innstilling:

Styret:

• Styreleder Petter Jacobsen (ny) petter@fazenda.no 405 51 888

• Kasserer Erik Lunde (ikke på valg) erik.lunde61@hotmail.com 928 68 089

• Styremedlem Ellen Blaau Nordal (gjenvalg) ebnordal@online.no 996 39 833 

• Styremedlem Erik Wøllo (gjenvalg) erik.wollo@specsavers.com 905 04 905

• Styremedlem Anne Trehjørningen (ikke på valg) anne.Trehjorningen@diplom-is.no 959 98 275  

• Styremedlem Tom Simonsen (ikke på valg) tomsimonse@mil.no 990 92 950

Revisorer:

•Dagfinn Norum (ny) dagfinor@live.no 481 19 370

• Tom Mikkelsen (gjenvalg) tmikkels@start.no 908 47 718             

Valgkomitee:

• Kay Arne Sørensen (gjenvalg) kay.arne.sorensen@politiker.asker.no 906 26 000

• Erik Strømberg (gjenvalg) erik@autoost.no 905 81 359
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Eventuelt




	Lysbilde 1
	Lysbilde 2: Agenda
	Lysbilde 3: Årsmelding for 2023
	Lysbilde 4: Årsmelding forts.
	Lysbilde 5
	Lysbilde 6
	Lysbilde 7
	Lysbilde 8: 15 minutter for kommentarer og diskusjon
	Lysbilde 9: Årsmelding forts.
	Lysbilde 10: Årsmelding forts.
	Lysbilde 11: Nye klopper – et «lite kraftttak» i 2021 - 2023
	Lysbilde 12: Ny bro ved foten av Åkrefjell
	Lysbilde 13: Naturstien fra Kuluset toppen mot Trollsetlie ble oppgradert
	Lysbilde 14: Ny (alternativ) løype mellom Båtstjern og Liaset
	Lysbilde 15
	Lysbilde 16: Årsmelding forts.
	Lysbilde 17: Regnskap
	Lysbilde 18: Regnskap forts.
	Lysbilde 19: Regnskap forts.
	Lysbilde 20: Fastsettelse av årskontingenten fra 2024
	Lysbilde 21: Valg
	Lysbilde 22: Eventuelt
	Lysbilde 23

